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Zápis z jednání Rady MAS ORLICKO, z.s. 

konaného dne 16. 1. 2025 

 

Datum jednání:  16. 1. 2025 

Místo jednání: Zemědělská 1004, 564 01 Žamberk 

Čas jednání:  08:00 hodin 

 

Účastníci jednání  

Členové Rady: 

Ing. Václav Kubín (AgroKonzulta Žamberk spol. s r.o.)  

Ing. Petr Mareš, Ph.D. 

Ing. Kateřina Slezáková (Region Orlicko-Třebovsko) 

Ing. Jiří Pomikálek (Sdružení obcí Orlicko) 

Ing. Marie Malá (Oblastní charita Ústí nad Orlicí) 

Luděk Skalický, DiS. (Dobrovolný svazek obcí Mikroregion Severo-Lanškrounsko) 

 

Hosté: 

Ing. Ivana Vanická 

Bc. Markéta Adamcová 

Bc. Petra Bělohlávková 

Dita Karasová 

Ing. Kateřina Vanýsková 
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Program jednání: 

1. Schválení 3. výzvy SP SZP 

2. OP TAK – Výzva č. 3 – Technologie pro MSP 

3. 3. výzva MAS ORLICKO – IROP 21 – Dostupné a kvalitní zázemí pro vzdělávání 

a služby péče o děti II. 

4. Schválení Zprávy o plnění ISg – nové období (2021-2027) 

5. Schválení ZOR ISg – staré období (2024-2020) 

6. Úmrtí pan Bäuchel, další postup 

7. Funkční období – změny v roce 2025 

8. Skauti Verměřovice 

Předseda Ing. Václav Kubín přivítal všechny přítomné členy Rady na jednání a prohlásil jednání 

za zahájené v 8:00 hodin. Byla držena minuta ticha za pana Mgr. Luboše Bäuchela. 

Ing. Václav Kubín konstatoval, že Rada MAS ORLICKO, z.s. se sešla v počtu 6 osob a je 

usnášeníschopná.  

Ing. Václav Kubín navrhl změnu pořadí projednávaných bodů, a to následovně: 8. bod, 2. bod, 3. 

bod, 1. bod, následně 4. bod až 7. bod v pořadí, v jakém jsou uvedeny. 

Ing. Václav Kubín dále navrhl ověřovatele zápisu a zapisovatelku zápisu. 

Ing. Václav Kubín navrhl ověřovatelem zápisu Ing. Jiřího Pomikálka. 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z.s. volí ověřovatelem zápisu Ing. Jiřího Pomikálka. 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

 6/8 6 0 0 
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Ing. Václav Kubín navrhl zapisovatelkou zápisu Bc. Markétu Adamcovou. 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z.s. volí zapisovatelkou zápisu Bc. Markétu Adamcovou. 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

6/8 6 0 0 

8. Skauti Verměřovice 

Ing. Vanická informovala o účasti na slavnostním otevření Skautské klubovny ve Verměřovicích, 

kterou dne 7. 12. 2024 slavnostně otevřel Junák - Středisko Bratra Robina Letohrad. Projekt 

rekonstrukce byl podpořen dotací z Programu rozvoje venkova, FICHE 11 Občanská vybavenost. 

MAS ORLICKO, z.s. obdržela ocenění za podporu prokázanou skautskému hnutí v podobě Pamětní 

medaile. 

Bez usnesení. 

2. OP TAK – Výzva č. 3 – Technologie pro MSP 

Dita Karasová informovala o stavu projektových záměrů 3. výzvy, především o průběhu 

administrativního ověření a hodnocení projektových záměrů. 

Byl vznesen dotaz, zda je předpoklad naplnění milníku s termínem k 31. 3. 2025. 

Byl vznesen požadavek, aby bylo u přehledu PZ uváděno IČ žadatele.  

 

Odpověď: z hlediska objemu by měl být milník naplněn. Splnění milníku bude závislé na rychlosti 

administrace na MPO (hodnocení formálních náležitostí a výběrová komise) a rychlosti dopracování 

projektů žadateli do systému. Pro dopracování je žadatelům stanovena zkrácená lhůta (ve výzvě) a 

jsou připraveni k urychlenému dopracování.  
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Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí zprávu o realizaci výzvy OP TAK, včetně zprávy o 

projektových záměrech. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

 6/8 6 0 0 

Před samotným hlasováním o projektových záměrech se předseda dotázal přítomných, zda se někdo 

z přítomných nachází ve střetu zájmů. Střet zájmů nikdo neohlásil. 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje k podpoře ze 3. výzvy MAS ORLICKO – OP TAK 21 – Technologie pro MSP 

následující projektové záměry: 

 

a pověřuje projektového manažera vydáním Vyjádření o souladu projektového záměru se 

schválenou strategií CLLD a informováním žadatelů o výběru projektového záměru. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

 6/8 6 0 0 
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3. 3. výzva MAS ORLICKO – IROP 21 – Dostupné a kvalitní zázemí pro vzdělávání 

a služby péče o děti II. 

Bc. Petra Bělohlávková informovala přítomné, že v souladu s usnesením z jednání Rady MAS 

ORLICKO, z.s. dne 5. 12. 2024 kontaktovala žadatele 3. výzvy MAS ORLICKO – IROP 21 – Dostupné a 

kvalitní zázemí pro vzdělávání a služby péče o děti II. (uzávěrka 6. 9. 2024), jejichž projektové záměry 

nebylo možné z důvodu nedostatečné alokace výzvy podpořit/podpořit v plné výši a projednala 

s nimi možnost dalšího postupu v souladu s IP. 

Před samotným hlasováním o projektových záměrech se předseda dotázal přítomných, zda se někdo 

z přítomných nachází ve střetu zájmů. Střet zájmů ohlásila Ing. Kateřina Slezáková (Region Orlicko-

Třebovsko) a Luděk Skalický, DiS. (Dobrovolný svazek obcí Mikroregion Severo-Lanškrounsko). 

Usnesení: 

Rada MAS z důvodu nedostatečné alokace 3. výzvy MAS ORLICKO – IROP 21 – Dostupné a kvalitní 

zázemí pro vzdělávání a služby péče o děti II. (uzávěrka 6. 9. 2024) schvaluje seznam náhradních PZ: 

 

a pověřuje projektového manažera informováním žadatelů o statutu náhradních PZ. 
 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

 6/8  4 0 2 
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1. Schválení 3. výzvy SP SZP 

Ing. Kateřina Vanýsková referovala Radě o jednání pracovní skupiny ze dne 25. 11. 2024 k nastavení 

3. výzvy SP SZP.  

Radě byl dále představen dokument Specifikace Fiche pro Výzvu. Proběhla diskuze ke znění 

navrhovaných preferenčních kritérií. Na základě připomínek bude upraveno preferenční kritérium 

typ B číslo 3 Propagace MAS nad rámec povinné publicity.  

Bude dopracováno: 

- Možnost volby mezi jednotlivými formami zajištění propagace během realizace projektu, 

k naplnění kritéria stačí naplnění alespoň jedné z forem propagace 

- Upřesnění pro formu propagace: 1) – regionální tisk, nebo obecní zpravodaj; upřesnění pro 

formu 4) akce pro zemědělskou nebo širokou veřejnost. 

Dokument Fiche pro Výzvu bude dopracován projektovou manažerkou a bude předložen ke kontrole 

spolu se zápisem jednání Rady MAS ORLICKO, z.s. ověřovateli. 

Ing. Vanýsková představila Radě MAS ORLICKO, z.s. dokument Způsob výběrů projektů na MAS. 

Proběhla diskuze ke stanovení pořadí podmínek, které budou použity k rozřazení v případě 

shodného počtu bodů 2 či více projektů a v případě podpoření hraničního projektu. Upravený 

dokument Způsob výběrů projektů na MAS bude předložen ke kontrole spolu se zápisem jednání 

Rady MAS ORLICKO, z.s. ověřovateli. 

Dále byl představen harmonogram výzvy a znění 3. výzvy k zadání do Portálu farmáře. 

Usnesení: 

Rada MAS bere na vědomí zápis z jednání pracovní skupiny k nastavení 3. výzvy SP SZP včetně 

příslušných příloh k zápisu. 
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Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

  6/8 6 0 0 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje upravený dokument Specifikaci FICHE 4 – Podpora malých a středních podniků 

ve venkovském prostoru. Úprava bude provedena v preferenčním kriteriu Typ B, kritérium č. 3 

Propagace nad rámec povinné publicity. Rada MAS pověřuje projektovou manažerku k jeho zadání 

do Portálu farmáře a vypořádání případných připomínek Řídícího orgánu. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

  6/8 6 0 0 

V 9:15 hod. odešla z jednání Ing. Marie Malá. 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje upravený dokument Způsob výběru projektů na MAS. Úprava je provedena 

v bodech 6. a 11., kdy se mění pořadí kritérií: kritérium uvedené pro 2. výzvu SP SZP se pro 3. výzvu 

posouvá z řádku 1 na 3. místo. Ostatní části dokumentu Způsob výběru projektů na MAS zůstává 

beze změny. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

  5/8 5 0 0 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje harmonogram 3. výzvy SP SZP. 
 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

  5/8 5 0 0 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje znění 3. výzvy SP SZP a pověřuje projektovou manažerku k zadání do Portálu 

farmáře a vypořádání případných připomínek Řídícího orgánu. 
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Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

  5/8 5 0 0 

 

4. Schválení Zprávy o splnění ISg – nové období (2021-2027) 

Ing. Vanická představila přítomným Zprávu o plnění ISg (2021-2027) za období 1. 7. 2024-31. 12. 
2024. 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje Zprávu o plnění ISg (2021-2027) za období 1. 7. 2024-31. 12. 2024. 
 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

  5/8 5 0 0 

 

5. Schválení ZOR ISg – staré období (2024-2020) 

Ing. Vanická představila přítomným Zprávu o realizaci ISg (2014-2020) za období 1. 7. 2024-31. 12. 

2024. 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje Zprávu o realizaci ISg (2014-2020) za období 1. 7. 2024-31. 12. 2024. 
 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

5 /8 5 0 0 

  

6. Úmrtí pan Bäuchel, další postup 

Ing. Vanická informovala Radu, že po úmrtí pana Mgr. Luboše Bäuchela dne 14. 12. 2024 je 

statutárním orgánem Orlického sportovní sdružení okresu Ústí nad Orlicí, z.s. místopředseda – paní 

Monika Šulová, která byla do funkce schválena dne 17. 12. 2024. Dle čl. 3.4. Stanov Orlického 

sportovní sdružení okresu Ústí nad Orlicí, z.s. místopředseda vykonává pravomoci svěřené 

stanovami předsedovi v případě, kdy z jakéhokoli důvodu předseda nemůže nebo nevykonává svou 

funkci.  
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Orlické sportovní sdružení okresu Ústí nad Orlicí, z.s. bude volit nového předsedu na Valné hromadě 

dne 17. 4. 2025. 

Usnesení: 

Rada MAS bere na vědomí úmrtí Ing. Luboše Bäuchela, který zastupoval člena Orlické sportovní 

sdružení okresu Ústí nad Orlicí, z.s. Novým zástupcem v Radě MAS je aktuálně paní Monika Šulová 

z pozice místopředsedy. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

5 /8 5 0 0 

 

7. Funkční období – změny v roce 2025 

Ing. Vanická informovala, že níže uvedeným členům Rady MAS ORLICKO, z.s. končí v letošním roce 

mandát. 

AgroKonzulta Žamberk spol. s r.o. 

Region Orlicko-Třebovsko 

Orlické sportovní sdružení okresu Ústí nad Orlicí, z.s. 

ŽIVA zemědělská obchodní, a.s. 

 
AgroKonzulta Žamberk spol. s r.o. při výkonu funkce zastoupená Ing. Václavem Kubínem projevila 

zájem i nadále pokračovat na pozici předsedy Rady MAS ORLICKO, z.s. Ostatní výše uvedení členové 

budou osloveni a požádáni o vyjádření se, zda mají zájem působit v Radě MAS ORLICKO, z.s. v dalším 

funkčním období. 

Usnesení: 

Rada MAS bere na vědomí informaci o tom, kterým členům Rady MAS ORLICKO, z.s. uplyne v roce 

2025 funkční období. 
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Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

5 /8 5 0 0 

 

Ing. Vanická na závěr krátce informovala Radu o personální změnách v kanceláři MAS a Ing. Václav 

Kubín poděkoval všem přítomným za účast na jednání a rozloučil se v 10:45 hodin. 

 

 

……………………………………………………………  ……………………………………………………………… 

AgroKonzulta Žamberk spol. s r.o.   Ověřovatel zápisu Ing. Jiří Pomikálek 

při jednání zastupuje Ing. Václav Kubín (Sdružení obcí Orlicko) 
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